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REUNIÓ REGIONAL R.P.C. 27/04/2016 
 
-Manca d’efectius a la Regió: Se’ns diu que és el què hi ha, i que en dos anys es 
preveu que pugui anar a pitjor. Que fins el juliol del 2018 no sortiran al carrer els 
agents de la nova promoció. Ens asseguren que aquesta situació es gestionarà tant bé 
com sàpiguen.  
 
-Pla d’estiu: En primer lloc sortiran les places per a voluntaris. L’afectació a la Regió 
serà d’un efectiu per comissaria excepte Comissaria Bages, que serà de 7. L’ARRO no 
hi anirà amb servei ordinari, una altre cosa serà si s’ha de substituir alguna altre 
ARRO que serà en extraordinari. 
  
-Places Caporal Cap de torn: Des de la RPC s’ha impulsat que aquests cobressin 
aquest PLUS, des de Barcelona es diu que NO, perquè ja hi ha una persona que cobra 
aquest plus. Des d’ USPAC arribarem a on faci falta perquè es reconegui aquest dret 
a la gent que exerceix aquestes funcions i se’ls pagui el què es mereixen. 
Vam fer aquest comunicat per a sol·licitar el motiu pel qual no es compleix, 
http://www.uspac.cat/noticia/58-2016-comunicat-uspac-places-caporal-cap-de-torn 
 
-Servei ordinari ARRO a BCN: Només cobraria les hores si l’ARRO de la RPC anés 
a cobrir els buits que deixen les ARRO de les Regions que fan serveis extraordinaris.  
En el cas que ens trobem ara, ens diuen que és un servei ordinari en hores de treball i 
no poden cobrar hores extres. 
Des d’USPAC demanem si es pot canviar aquest criteri perquè l’ARRO “RPC” pugui 
entrar en aquesta roda de cobrament per servei extraordinari, i se’ns diu que NO. 

 
-Trànsit: Des d’aquest sindicat es demana si seria possible iniciar unes converses 
per a poder establir l’horari del Q-5 pels agents de trànsit de la Regió i el Comissari 
ens diu que no, que això depèn de Serveis Centrals (Divisió de trànsit).  
Nosaltres posem exemple d’una Regió que fa molt poc han deixat triar als seus agents 
quin horari volien fer. I per la nostre sorpresa, el Sindicat Majoritari enlloc de lluitar 
per l’estabilitat, millores de servei i atenció al ciutadà, ens informa que hi ha un mínim 
per poder fer aquests canvis. LLUITEM PER A CANVIAR AQUESTS NÚMEROS o 
abaixem el cap i que s’espavilin els companys que pateixen el Q-10 ? 
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-Guàrdies presencials torn nit a les U.I: Des de la Regió se’ns diu que no 
canviarà res de tal i com està ara, ja que hi ha una Instrucció que diu el què s’ha de 
fer i això és el què es fa. Creuen que així es perjudica menys als companys. Ara se’ls 
donarà serveis a fer quan estiguin de guàrdia a les nits. 
 

-Controls amb subfusell i amb seguretat: Es demana poder fer els controls 
policials amb subfusell i amb la màxima seguretat. Conseqüentment s’ha de fer la 
formació per a poder utilitzar correctament el subfusell. El què preocupa al Comissari 
no és fer controls amb subfusell, sinó els accidents que hi ha amb els porcs senglars i 
el què costa a segons quins companys matar a aquests animals. També diu que fins 
que no hi hagi elements de retenció als vehicles, ell no donarà l’ordre d’agafar les 
armes llargues. 
-Servei de Porta ABP Bages: Es demana el motiu pel qual només hi ha un agent 
actualment al servei de porta de la comissaria de Manresa. La seva resposta és que 
normalment hi ha més de dos i tres agents a porta. Que és un tema que ja ho ha 
tractat amb els caps de torn. 
.-Un altre tema que afecta al servei de porta és que a les tardes, durant les postes de 
sol, l’agent o agents que hi ha a porta no veuen, al quedar enlluernats, la persona que 
truca a la porta per a accedir a dependències policials. El Servei d’Administració diu 
que en parlarà amb l’oficina de suport i que juntament amb els companys que estan a 
porta, miraran de quina seria la millor solució per a solucionar el problema: ja siguin 
cortines, adhesius als vidres,... 
.-La porta d’accés lateral es canviarà i es posarà de més qualitat i més seguretat. 
 

-Dia de les esquadres: Des d’ USPAC ens queixem de la manera de convocar a la 
gent per aquest acte, ja que planificar treball en dia de festa, és obligar al felicitat a 
assistir a l’acte, cregui o no en el sistema de repartiment de felicitacions i medalles. 
Se’ns contesta que NO es canviarà aquest sistema, tot i que és coneixedor que és 
l’únic Comissari Cap de Regió que l’utilitza. Tant sols el canviaria si algun superior 
jeràrquic seu li obliga. Doncs el què farà USPAC és elevar aquest punt al proper 
Consell de Policia, perquè cada agent sigui lliure d’anar o no a recollir la seva 
felicitació. No veiem oportú obligar a agents a assistir-hi. 
 

-Comissaria del Moianès: Demanem informació i com tenen pensat de fer-ho, 
quins terminis es compta, quins horaris hi haurà, si sortiran més oferiments i a on,... 
Se’ns diu que s’està pendents de l’inici de les obres, que s’estan acabant de negociar 
unes coses i que un cop s’arribi a un acord s’iniciaran immediatament aquestes. La 
intenció de la Regió és que sigui un servei tipus Montserrat, o sia, exclusivament 
proximitat on es cobririen torns matins i tardes, i el torn de nit seria cobert per l’ABP 
Bages. Un cop s’iniciïn les obres, sortiran més oferiments, i no s’oferiran només a la 
Regió Central, sinó que la intenció és que surtin a nivell de Catalunya, ja que la Regió 
no es pot permetre perdre més gent. 
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-S.R.C: Demanem quina informació ens poden donar de la noticia del tancament de 
les S.R.C d’arreu del territori. En aquest cas demanem per la de la Regió Central. El 
Comissari ens diu que tal i com preveu la normativa, t’han de garantir plaça a la 
localitat on tens la teva actual. Encara, i sempre de paraules del Comissari, és un 
tema molt verd. 
Des d’USPAC insistim en que qualsevol novetat que hi hagi sobre aquest tema se’ns 
informi immediatament. Han de pensar que no poden jugar amb el futur ni amb 
l’estabilitat dels companys/es, i nosaltres vetllarem per impedir que això no passi. 
 
També es demana si es pot arreglar el sistema d’aire condicionat, ja que hi ha llocs 
dins de la Sala que fa fred, i altres indrets que ni tant sols els noten l’aire. 
Des d’administració se’ns diu que estranya molt aquests fets, ja que hi ha un sistema  
de selectors de parar l’aire d’alguns llocs i que altres funcioni. Fins i tot ha dit que 
estava disposada a que si algú no sap fer anar aquest sistema que ella molt 
amablement explicaria el funcionament. 
 

-Material ABP Bages: Es fan arribar les queixes d’alguns companys/es sobre 
material en mal estat, tal i com poden ser lots o etilòmetres d’USC. La resposta que 
se’ns dóna és, cada cop que es localitzi alguna cosa en mal estat o simplement que no 
funcioni, que es faci Nota Informativa i que es repararà o canviarà amb celeritat. 
.-Demanat si seria possible tenir un vehicle mampara d’una sola plaça, la resposta, 
sota la nostre sorpresa, és que aquests vehicles no existeixen. 
.-Per últim es demana el per què els vehicles no disposen de roda de recanvi. La 
resposta és perquè igualment la majoria de gent trucava a l’assistència perquè la 
canviés. 
 

-Canvi de defenses: Demanem si és cert que es canviïn les actuals defenses per 
les extensibles amb el logotip del CME. Se’ns diu que si, que s’han adquirit un número 
important de defenses, i que es mirarà de gestionar-ho tot amb celeritat. Que abans 
de fer entrega d’aquestes defenses es farà un curs de formació. 
 

-Formació: Es demana que si seria possible fer més formació de la que s’ha fet o 
s’està fent amb agents de l’ARRO, ja que els companys d’arreu del territori la 
considerem molt necessària. El Comissari ens diu que si, que un cop es disposin de 
més efectius per a realitzar aquesta formació, no dubtarà ni un moment en fer-ho. 
Agraeix aquest punt i les ganes dels companys/es en millorar el servei que s’ofereix al 
ciutadà. 
 
 
 
Catalunya, 01 de maig 2016 
 


